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Hallituksen kokous 8/2012

Aika: 4.10.2012 klo 18:00...21.00

Paikka: Veräjäkallionkatu 1 B 17, 02650 Espoo

Läsnä: Kristian Thomasson, jäsen
Jussi Kairi, jäsen
Esko Sohlo, puheenjohtaja

Poissa: Tapio Niemelä, jäsen

1) Kokouksen avaus, laillisuus ja päätösvaltaisuus
Puheenjohtaja avasi kokouksen. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

2) Tapiolan Lämmöltä tilatut teknisen isännöinnin palvelutehtävät

a) Joustavat liitokset
Jussi Kairin työnantajan Pöyry Finland OY:n LVI-asiantuntijan neuvon/suosituksen pohjalta 
päätettiin teettää lämmitysverkoston veden laatuanalyysi.  Analyysitulosta käytetään lopulliseen 
päätöksentekoon, voitaisiinko liitosten uusimista vielä lykätä.  Puheenjohtaja tekee alustavat 
tiedustelut analyysin hinnasta ja aikataulusta. Tiedustelun tulokset toimitetaan hallitukselle.

b) Julkisivuremontin ja ikkuna ym. maalausten valmistelu 
Käytiin yksitysiskohtaisesti läpi ”korjausohjelma.doc” 25.7.2012/Kari Nyström määrittelyraportti, ja 
tehtiin siihen muutamia korjausehdotuksia.  Korjausehdotuksin varustettu ”Julkisivukorjausohjelma 
v1.doc” raportti on tämän pöytäkirjan liitteenä. 
Perusteellisen pohdinnan jälkeen päätettiin esittää yhtiökokoukselle  Julkisivuremontin ja ikkuna 
ym. maalausremontin laajentamista parvekeremontilla kahdesta syystä:  1) Oletettavasti 
parvekkeiden remontointi tulee halvemmaksi tehdä julkisivu- ja maalausremontin yhteydessä kuin 
erillisenä.  2) Julkisivu -ja maalausremonttin ja joka tapauksessa lähivuosina tarvittavan 
parvekeremontin asumiselle aiheuttamat häiriöt voitaissiin yhdistää yhden kesän aikaisiksi kahden 
kesän sijasta.  Asia valmistellaan seuraavassa hallituksen kokouksessa tarkemmin ylimääräisen 
yhtiökokouksen päätettäväksi.

c) Salaojatarkastukset
Todettiin, että salaojakaivojen korotuksen katselmus on pidetty 17.9.2012.  Läsnä olivat tekn. 
isännöitsijä Kari Nyström, Kristian Thomasson, Esko Sohlo ja työn suorittaja.  Tuossa katselmuksessa 
sovittiin, että kaikki betonikansilla peitetyt salaojakaivojen kannet korvataan metallilevykasilla 
( samatapaiset kuin asfalttipinnan tasolla olevissa kaivoissa) ja maan pinnan alla olevat kaivot 
korotetaan maan pinnan tasolle.  Työ suoritetaan loppusyksyllä ja sen uusi kustannusarvio 
materiaaleineen on 6000€ (budjetoitu  3000€).  Työn valvojana toimii Kari Nyström.

d) Kylpyhuoneiden kosteusongelmat
Kartoitusraportin ”C 20 kylpyhuonekartoitus ja D 28 & D 32 jatkotutkimukset 2012.pdf” 
25.9.2012/Teemu Englund pohjalta päätettiin, että D28 ja D32 huoneistojen kylpyhuoneiden ja 
saunojen vesieristykset uusitaan taloyhtiön toimesta.   Kustannusjaossa yhtiön ja osakkaan kesken 
noudatetaan AsOy lakia ja sitä tarkentavaa ”Taloyhtiön vastuunjakotaulukko”/Kiinteistöalan 
Kustannus OY mukaista määrittelyä. Mikäli vielä tarkempaa tulkintaa tarvitaan, pyydetään sitä 
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Kiinteistöliiton lakiasian neuvonnasta ja isännöitsijältä ja vahvistetaan se sitten hallituksen 
päätöksellä. 

Puheenjohtaja valmistelee suunnitelman noudatettavasta korjausprosessista TL:n tenkninen 
isännöitsija Teemu Englundin kanssa hallituksen seuraavaan kokoukseen.

3) Työn alla olevat  tehtävät
a) Yhtiöjärjestyksen päivitys
Puheenjohtaja päivittää yhtiöjärjestysdraftin Matti Virtala/ maistraatti kommenttien pohjalta ja 
laitaa päivityksen muille hallituksen jäsenille mahdollisa kommentteja varten.
Uuteen yhtiöjärjestykseen sisältyvä autotallien etuosto-oikeus pykälä edellyttää AsOy lain mukaan 
kaikkien autotallin omistajien hyväksyntää.  Kun hallitus on hyväksynyt päivityksen, pyydetään 
isännöitsijää mahdollisimman nopeaasti hankkimaan autotallin omistajien hyväksyntä . Sen jälkeen 
yhtiöjärjestys viedään yhtiökokouksen hyväksyttäväksi.

b) Pelastussuunnitelman päivitys
Päätettiin, että pelastussuunnitelman päivitystä lain mukaiseksi jatketaan välittömästi.  Päivitys 
tehdään pelastuslain (379/2011) ja valtioneuvoston asetuksen pelastustoimesta (407/2011) 
vaatimukset täyttävälle ”Asuintalon pelastussuunnitelmalomake 2011.doc” lomakepohjalle.
Puheenjohtaja tiedustelee Tapio Niemelän mahdollisuutta jatkaa pelastussuunnitelman 
päivittäjänä.  Mikäli Tapio on estynyt, puheenjohtaja pyytää TL:ltä tarjouksen pelastussuunnitelman 
päivittämisestä.

c) Huolto- ja hoito-ohjelman tekeminen
Keskusteltiin useista huolto- ja hoito-ohjelman tekotyökaluista ( mm. tietokanta ja nettipohjainen 
ratkaisu, excel,...). Käytiin pikaisesti läpi nykyisen sopimuksen huolto- ja hoito-ohjelma sekä 
Kiinteistöhuolto Jaakolan ehdottama malli.  Todettiin, että Kiinteistöhuolto Jaakolan ehdottama 
malli  on sopiva tavoitetaso yhtiöllemme. 
Päätettiin, että puheenjohtaja yhdessä isännöitsijän kanssa valmistelee  ehdotuksen sovellettavasta 
mallista ja huolto- ja hoito-ohjelma ohjelman tekoprosessista hallitukselle.

d) Kustannusseuranta- ja laskujen tarkastusmenettely
Puheenjohtaja oli tehnyt karkean LE-arvion suoritetuista ja päätetyistä korjauskuluista.  Sen mukaan 
on suuri riski, että budjetin ylitys saattaa olla 10000...20000€. 
Puheenjohtaja valmistelee välittömästi isännöitsijän kanssa ehdotuksen laskujen ja budjetin 
riittävästä seurannasta hallitukselle. 

e) Taloyhtiön kotisivut, päätös Kiinteistöliiton taloyhtiö.net palvelun käytöstä
Tutustuttiin pikaisesti Kiinteistöliiton ilmaiseksi jäsentaloyhtiöilleen tarjoamaan taloyhtiön 
kotisivupalveluun puheenjohtajan valmisteleman esimerkin pohjalta.  
Todettiin, että oleellisimmat edut nykyisin käytössä oleviin kotisuvuihin verrattuna ovat:
- Halitukselle omat, erillisellä salasanalla suojatut sivut
- Niihin sisältyy yleiset asukkaiden huolto- ,hoito- ja remonttiohjeet
- Niissä on valmiina kattavasti yleistä perustietoa taloyhtiön hallinnosta ja asiakirjoista
- Kiinteistöliitto julkaisee niiden kautta ajankohtaisia tiedotteita.
Päätettiin, että yhtiössämme siirrytään tuohon Kiinteistöliiton tarjoammaan kotisivupalveluun 
edellyttäen , että siinä esiintyvät muutamien sivujen muokkauspuutteet ja ajoittaiset sivun 
aukeamisen pitkät vasteajat saadan ratkaistuiksi.  Puheenjohtaja selvitää em. teknisiä ongelmia 
Kiinteistöliiton kanssa.  
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4) Muut asiat
Puheenjohtaja selvittää, miten hallitus pääsee  näkemään ja mahdollisesti kopioimaan yhtiömme 
skannattuja dokumentteja.

Todettiin, että ajan ja kustannusten säästämiseksi hallituksen on järkevää pitää osa kokouksista 
keskenään Veräjäkallionkatu 1:ssä.  

5) Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 15.10. ( varapäivä 23.10) klo 17.30 TL:ssä. Kokouksessa keskitytään 
korjausasioihin.  Läsnä tulisi olla isännöitsijä ja tekninen isännöitsijä.
Puheenjohtaja varmistaa kokousajan

6) Kokouksen päättäminen
Kokous päätettiin klo 21.
Asialistalla olleet muuta asiat päätettiin siirtää seuraaviin kokouksiin ajan puutteen takia.

Espoossa                         2012

                  Jussi Kairi Kristian Thomasson Esko Sohlo
                  jäsen jäsen puheenjohtaja, sihteeri


